

For immediate release

ABA/Z Project Feat. Maxime Proulx – Live

After having achieved a lot of success with his first single “O What a Night” in 2017 (# 94 of the ADISQ Top 100 of the most played songs of the year and peaked at # 25 in October 2017 on the Top 100), **Aba/z Project** presents the second single from his upcoming EP. The song “Live” features **Maxime Proulx** that the public discovered at Star Académie in 2009. With his experience as a producer, **Mike Abatzidis (Aba/z)** perfectly blends the sounds of the 80s with the new trends of today. It is a beautiful collaboration between two generations of colorful and talented artists.

Pour diffusion immédiate

ABA/Z Project Feat. Maxime Proulx – Live

Après avoir obtenu beaucoup de succès avec son premier single «O What a Night» en 2017 (# 94 du Top 100 de l'ADISQ des chansons les plus jouées de l'année et culminé au # 25 en octobre 2017 sur le Top 100), **Aba/z Project** présente le deuxième single de son EP à venir. La chanson «Live» met en vedette **Maxime Proulx** que le public a découvert à **Star Académie** en 2009. Fort de son expérience de producteur, **Mike Abatzidis (Aba/z)** mélange parfaitement les sons des années 80 avec les nouvelles tendances d'aujourd'hui. C'est une belle collaboration entre deux générations d'artistes colorés et talentueux.

Gérance de **Aba/z Project** : Groupe La Chapelle – sylvain@lachapellerecords.com

Gérance de **Maxime Proulx** : Michael Roy Entertainment Group – infos@michaelroy.com